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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR ŠKOLJIĆ  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/10-04/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  29.09.2010. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 

SA 4. SJEDNICE VMO ŠKOLJIĆ 
 

4. sjednica VMO Školjić održana je 29.09.2010. s početkom u 17 sati u prostorijama MO 
Školjić, Žrtava fašizma 2 
 

Sjednici su bili nazočni: 
• Juro Perković, predsjednik VMO 
• Elvira Dizdarević, zamjenica predsjednika VMO  
• Ljubomir Kočka, član VMO 
• Sanja Lojpur, članica VMO  
• Deizi Štimac, članica VMO 
• Robert Baus, referent za mjesnu samoupravu 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložilo slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna problematika na području MO – očitovanje na dopis Odbora za komunalno 
gospodarstvo Grada Rijeke  

      (izvjestitelj: predsjednik VMO) 
2. Prijedlog izmjena komunalnih prioriteta za 2011. godinu 

(izvjestitelj: predsjednik VMO) 
3. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno. 
 
AD 1  
 

Tajnik MO izvjestio je vijeće o dopisu Odbora za komunalno gospodarstvo kojim odbor od svih 
vijeća traži da se očituju o glavnim komunalnim problemima na svome području, a o kojima bi 
odbor raspravio s OGU za komunalni sustav i „Rijeka prometom“. 
Na osnovu provedene rasprave VMO je zaključilo da se Odboru pošalju slijedeća pitanja s 
detaljnijim obrazloženjima: 

1. Osiguravanje nesmetanog pristupa u stambenu zgradu Vodovodna 10 
2. Klobučarićev trg – prometovanje automobila i skutera 
3. Rješavanje prometne situacije u ulici Aldo Collonnelo. 
4. Park izmeñu zgrada 6 i 8 u ulici Žrtava fašizma (kvalitetnije tekuće održavanje) 
5. Povećanje sigurnosti djece na pješačkom prijelazu u ulici Žrtava fašizma (škola – park) 
6. Osiguranje nesmetanog pristupa u garažu i zgradu Vodovodna 33 

ali i da se kao pozitivan primjer istakne postupak „Rijeka prometa“ gdje se promptno reagiralo na 
osiguranje adekvatnog pristupa vatrogasnim i drugim većim vozilima zgradama u ulici Žrtava 
fašizma 6 i 8 i to postavljanjem zaprečnih stupića uz koridor prolaska vozila, a što je vrlo 
jednostavno i brzo riješilo problem koji se „vukao“ godinama i koji intervencijama prometne policije 
i prometnim znakovima nije bio rješiv. 
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AD 2 

Predsjednik VMO podsjetio je vijeće da je VMO u prošlom sazivu  kao komunalne prioritete za 
2011. godinu predložilo: 

1. ureñenje partera u parku izmeñu Žrtava fašizma 6 i 8 
2. sanacija nogostupa u ulici Žrtava fašizma 

Razmatrajući predložene prioritete, situaciju na terenu, ali i po obavljenim konzultacijama s 
OGU za komunalni sustav predsjednik predlaže da bi pripadajuća sredstva komunalne naknade za 
2011. godinu ipak bilo svrsishodnije upotrijebiti na drugim pozicijama, točnije na 

- Ureñenje (ozelenjivanje i sadnja ukrasnih grmova, mediteranskog bilja, cvijeća i sl.) ispred 
ulaza u O.Š. "Nikola Tesla" uz postavljanje zaštitne ograde s prednje i zadnje strane 
površine  

- Ureñenje površine kod O.Š. "Nikola Tesla" prema ulici ðure Šporera - površinu ošljunčati, 
postaviti nove rubnjake, postaviti stolnu garnituru, hortikulturno ureñenje ograñene zelene 
površine prema 1. policijskoj stanici     

- Ureñenje površine kod O.Š. "Nikola Tesla" prema ulici Žrtava fašizma (hortikulturno je 
urediti, postaviti 2 - 3 klupe) 
Kako je obrazložio, nesporna je potreba za iskazanim prioritetima, napose za ureñenjem 

partera u parku izmeñu Žrtava fašizma 6 i 8, ali obzirom na stanje tog partera, njegova korektna 
sanacija bi koštala znatno više od visine sredstava koja godišnje pripadaju MO Školjić za 
komunalne prioritete, a djelomična sanacija ne bi bila niti svrsishodna niti racionalna. 
Vijeće je jednoglasno podržalo inicijativu predsjednika, te je dodatno zaključilo da se od OGU za 
komunalni sustav i ovim putem još jednom ponovi zahtjev za redovitijim i kvalitetnijim održavanjem 
ove površine. 

 
AD 3 

 Pod točkom „razno“ tajnik MO je izvjestio vijeće o poduzetim aktivnostima i dobivenim odgovorima 
vezanim uz komunalnu problematiku na području MO: 

- zatraženo je postavljanje stupića na nogostup u ulici Školjić kod auto-električarske radnje i 
Rijeka promet je suglasan, čeka se očitovanje OGU za komunalni sustav 

- zatraženo je postavljanje 2 stupića u Vodovodnoj kod k.br. 33 radi zaprečavanja parkiranja 
kod ulaza u stan i garažu Babić Zorka – „Rijeka promet“ je odbio i kao rješenje utvrdio 
ocrtavanje žute horizontalne signalizacije zabrane parkiranja 

- zatraženo je postavljanje jednog stupića na početku Vodovodne kod k.br. 4 radi 
onemogućavanja parkiranja radi kojeg se smanjuje preglednost izlaska vozila – „„Rijeka 
promet“ je odbio i kao rješenje utvrdio ocrtavanje žute horizontalne signalizacije zabrane 
parkiranja 

 
 
 
Sjednica je završila u 18.45 sati.         
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Robert Baus 

Predsjednik VMO:  
Juro Perković 

 


